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 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

 II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu yönetmeliğin ekinde yer alan Ek-5 

Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) sayılı Dolu-BoĢ 

Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge ekindeki evrakların 

incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. Dai.BĢk.E.190372) 

 

 2. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğe göre hazırlanan, Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünün memur dolu kadro unvan ve 

derece değiĢikliklerinin iptal-ihdası için önerge ekindeki cetvellerin incelenerek karara bağlanması 

hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kaynakları ve Eğt.Dai.BĢk.E.7877/E.122717) 

 

 3. Kars/Susuz Belediye BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığı demirbaĢ kayıtlarında 

bulunan 1 adet 1997 model 35 ECB 86 plaka no’lu Amerikan Ford F800 marka 5 ton arazözün Kars/Susuz 

Belediye BaĢkanlığına bedelsiz hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Makine Ġkm. Bak. ve On. Dai. 

BĢk.E.202820) 

 

 4. Yozgat/Uzunlu Belediye BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığı demirbaĢ 

kayıtlarında bulunan 1 adet 2004 model 35 RS 504 plaka no’lu BMC Pro Npr 66 marka 7 ton arazözün (28 m 

merdiven) Yozgat/Uzunlu Belediye BaĢkanlığına bedelsiz hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Makine 

Ġkm. Bak. ve On. Dai. BĢk.E.202821) 

 

 5. ESHOT Genel Müdürlüğü demirbaĢlarında bulunan MERCEDES 0345 tipi 1998 model 35 CSA 84 plaka 

no’lu Solo Otobüsün Balıkesir/Gönen Belediye BaĢkanlığına, MERCEDES 0345 tipi 1998 model 35 UK 

560 plaka no’lu Solo Otobüsün Konya/Tuzlukçu Belediye BaĢkanlığına, Isuzu Q-Bus tipi 2008 model 35 

CLZ 12 plaka no’lu midibüsün Malatya/Arguvan Belediye BaĢkanlığına, Isuzu Q-Bus tipi 2008 model 35 

YS 276 plaka no’lu midibüsün Malatya/Arapgir Belediye BaĢkanlığına, Isuzu Q-Bus tipi 2008 model 35 Y 

0489 plaka no’lu midibüsün Tunceli/Pertek Belediye BaĢkanlığına, Isuzu Q-Bus tipi 2008 model 35 Y 

0522 plaka no’lu midibüsün KahramanmaraĢ/Nurhak Belediye BaĢkanlığına, Isuzu Q-Bus tipi 2008 

model 35 Y 0607 plaka no’lu midibüsün Trabzon/BeĢikdüzü Belediye BaĢkanlığına ve 0345 MERCEDES 

tipi 1998 model 35 UK 568 plaka no’lu Solo Otobüsün Burdur Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe 

edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım Yat.Dai.BĢk.E.7970) 

 

 6. ESHOT Genel Müdürlüğü demirbaĢlarında bulunan MERCEDES 0345 tipi 1998 model 35 CTP 57 plaka 

no’lu Solo Otobüsün Kütahya/Simav Belediye BaĢkanlığına, MERCEDES 0345 tipi 1998 model 35 UK 

556 plaka no’lu Solo Otobüsün Edirne/Uzunköprü Belediye BaĢkanlığına, MERCEDES 0345 tipi 1998 

model 35 UK 546 plaka no’lu Solo Otobüsün Tekirdağ/Saray Belediye BaĢkanlığına, Otokar Doruk tipi 

2009 model 35 DHB 76 plaka no’lu midibüsün Yozgat/Uzunyayla Belediye BaĢkanlığına, Otokar Doruk 

tipi 2009 model 35 DML 43 plaka no’lu midibüsün Gaziantep/KarkamıĢ Belediye BaĢkanlığına, Otokar 
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Doruk tipi 2012 model 35 DA 0326 plaka no’lu midibüsün Balıkesir/Edremit Belediye BaĢkanlığına 

bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım Yat.Dai.BĢk.E.7971) 

 

  

7. “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsizizmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği” doğrultusunda 

oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 13 Ağustos 2020 tarihinde gerçekleĢtirilen toplantısında; yapılan 

denetleme ve değerlendirme sonucunda ĠZELMAN Tam Otomatik Otopark Hizmet Binasına 3 (üç) yıldızlı 

Kırmızı Bayrak verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.190363) 

 

 8. "Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsizizmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği" doğrultusunda 

oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 04/09/2020 tarihinde gerçekleĢtirilen toplantısında; yapılan 

denetleme ve değerlendirme sonucunda Yüksel Rot Balans Binasına 3 (üç) yıldızlı ve Ġzmir Mimarlık 

Merkezine 2 (iki) yıldızlı Kırmızı Bayrak verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.197324) 

 

 9. Karabağlar ilçesi, Uzundere Mahallesi, 1118 no’lu (21 m²) ve 1119 no’lu (21 m²) parselde kayıtlı           

"Trafo Yeri" vasıflı taĢınmazların, Belediyemiz ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında yapılan önerge eki 

Protokol hükümleri doğrultusunda TEDAġ Genel Müdürlüğü adına bedelsiz olarak devredilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.202143) 

 

 10. Karabağlar ilçesi, Bozyaka Mahallesi, 3455 ada, 114 no’lu parselin kamulaĢtırma dıĢı kalan fiilen el 

atılmayan 4,26 m²'lik kısım için % 90 değer azalmasına ait bedelin (4,26 m² x 455,00-TL/m² x 0,90) 

1.745,00-TL taĢınmaz malikine ödenerek mülkiyetini almamaktansa, kamulaĢtırma dıĢı kalan kısmın (4,26 

m² x 455,00-TL/m²) 1.938,30-TL kamulaĢtırma bedelinin taĢınmaz malikine ödenerek, taĢınmazın tamamının 

mülkiyetine sahip olmanın Belediyemiz menfaatine olacağından, Ġzmir 7. Asliye Hukuk Mahkemesinin 

30/06/2020 tarihli ara kararında fiilen el atılmayan kısmına ait 1.938,30-TL bedelin ödenmesi veya 

ödenmemesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.202824) 

 

 11. Mülkiyeti Belediyemize ait, Urla Ġlçesi, Bademler Mahallesi, 240 ada, 1 no’lu taĢınmazın önerge ekinde 

bulunan koordinat listesi doğrultusunda krokide iĢaretlenen 6180,00 m² lik kısmının, üzerinde Bademler 

Ġlkokulunun bulunması ve Anaokulu yapılmak üzere Ġzmir Valiliği Ġl Milli Eğitim Müdürlüğü adına 

tahsisinin yapılması hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.202823) 

 

 12. Belediye Meclisimizin 13/03/2015 tarihli ve 05.278 sayılı Kararıyla kabul edilen Protokol’ün 

güncellenmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Konak Çınarlı Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Sosyal 

Prj.Dai.BĢk.E.202818) 

 

 13. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; Fonksiyonel Sınıflandırmanın Birinci Düzeyleri arasında toplam 

3.091.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 01/09/2020 tarihli ve 111 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı 

ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.200905) 

 

 14. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesinin önerge eki listede 11 kalemde kaynağını belirttiği 

7.930.000,00-TL tutarındaki ek bütçe talebine yönelik, 04/09/2020 tarihli ve 53 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.202822) 

 

 III. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 IV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 V. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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2. BÖLÜM 

2020 YILI EYLÜL AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 
 

 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-9/2                                               Toplantı Tarihi   : 16/09/2020  

Toplantı Yeri  :  Çandarlı Kalesi                                                          Toplantı Saati     : 19.00 

                           (Çandarlı Mahallesi, Kale Sokak  

                           No:15 Dikili/ĠZMĠR)                                                                                                           

                                                                 

 

 

                     

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Bülent 

SÖZÜPEK, Mustafa ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya 

YILDIZ, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Birgül 

SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim 

TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat 

ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, 

Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, 

Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Muharrem BAYRAKTAR, Ali 

BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, Halil ÇULHAOĞLU, Bülent 

KÖKLÜ, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Adil KIRGÖZ, Ayhan 

KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, 

Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Ahmet 

ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR,  Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Alpaslan BĠLEN, Mustafa 

SOLMAZ, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Hakan 

YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü 

BOZTEPE, Ali GÖNEN, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, Hakan 

KOġTU, AĢkın UYAR, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, 

Semih YALIN, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, 

Sadık DOĞRUER, Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, 

Nezih ÖZUYAR, Sedat SARI, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, Cüneyt UMUTLU, 

Hakan ġĠMġEK, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Ceyhan KAYHAN, Abdül BATUR, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Mehmet Atilla 

BAYSAK, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ramazan Ġsmail UYGUR, Serdar 

AKSOY, Hasan ÜNAL, Mehmet TÜRKMEN, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan 

ÖZKAN, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat 

CĠHAN, Önder CAN (Urla Belediye BaĢkan Vekili), Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ertan 

CERTEL, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Haydar GÜLTEKĠN, Hasan KORKMAZ, Ġsmail YETĠġKĠN, 

Muammer Ekrem ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri 

CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Özdem Mustafa ĠNCE, Kazım ÇAM, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, 

Raife KARABATAK, Burçin Kevser TOURCHIAN, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Özgür Erman 

ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, ġevket HASIRCI, Galip 

ATAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, AyĢegül DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, 

Saliha ÖZÇINAR, Erol ÇOMAK, Uğur DEMĠREZEN, Ġlhan AVCI, Salih Atakan DURAN, Serkan 

ACAR, Turgut PINAR. 
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

BAġKAN: Evet, olağanüstü bir gösteriydi çok güzeldi. Üstelik ustaları izlemek, bambaĢka bir güzellik. 

Bu atmosfere de çok uygundu. Tebrik ediyoruz ve çok teĢekkür ediyoruz bütün arkadaĢlarımıza, 

seslendiren arkadaĢlarımıza. Evet, bu güzel Meclis Toplantımızın ev sahibi Dikili Belediye BaĢkan’ımız 

Sayın Adil KIRGÖZ’ü mikrofona davet ediyorum ve ev sahipliği için teĢekkür ediyorum.  

ADĠL KIRGÖZ: Sayın BüyükĢehir Belediye BaĢkanım, Değerli Belediye BaĢkanı ArkadaĢlarım, 

Belediye Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, BüyükĢehir Belediyemizin Çok Değerli Bürokratları, Değerli 

Basın Mensupları ve Saygı Değer Misafirler hepinize hoĢ geldiniz diyorum, hepinize saygılarımı, 

sevgilerimi sunuyorum. Ben konuĢmama baĢlamadan önce, biraz önceki dans gösterimiyle ilgili birkaç 

açıklama yapmak istiyorum. Bir tek Ģeyi hesaplayamamıĢız, nefesi Sayın BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Onu da idare ettin.  

ADĠL KIRGÖZ: Evet. Evet, ülkemiz çok zengin kültürel yönden. Dolayısıyla ülkemizin çok sayıda 

zeybek oyunu var. Biraz önce size, arkadaĢlarımızın oynadığı; Kemeraltı ve Koca Arap Zeybeği. 

Tamamen Dikili Yöresine ait bir zeybek, bu yöreye özel. Çünkü her yörenin özel zeybekleri var, 

oyunları var. Bizler göreve geldikten sonra böyle geleneklerimizin, göreneklerimizin, kültürel 

değerlerimizin gelecek kuĢaklara aktarılması noktasında sorumluluğumuz olduğuna inanıyorum. Bu 

sorumluluk duygusuyla göreve geldikten sonra hemĢerilerimize hizmetten arta kalan zamanda, böyle 

arkadaĢlarımızla toplanıyoruz, bağ evlerimize gidiyoruz veya bizim düğün salonumuzda bunları 

unutulmasın diye genç kuĢaklara, arkadaĢlara meraklı olan herkese öğretmek için elimizden gelen 

çabayı harcıyoruz ve bizzat ben kendim de bu çalıĢmaların içinde bulunuyorum, bulunmaya da devam 

edeceğim. Evet, bugün BüyükĢehir Meclisimizin Çandarlı Mahallemizde, bu güzel mekânda, bu tarihi 

kalede gerçekleĢtirilmesinden büyük kıvanç ve onur duyduğumu sizlere belirtmek istiyorum.  Bu 

Toplantının burada yapılmasına vesile olan baĢta BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız Sayın Tunç SOYER 

olmak üzere tüm Meclis Üyesi ArkadaĢlarıma, Meclis’e Ģükranlarımı, teĢekkürlerimi iletiyorum. Ben 

sizlere Dikili hakkında kısa bilgiler vereceğim. Ayrıntılı tarihi açıklamayı biraz sonra arkeolog 

arkadaĢımız sizlere daha detaylı bir Ģekilde sunacaklar. Evet, Dikili konumu itibariyle Ġzmir’in 

kuzeyinde, Ege Denizi’nin kıyısında 22 kilometrelik kesintisiz kumsalı toplamda 42 kilometrelik sahili 

ile Midilli Adası’nın tam karĢısında geçmiĢi milattan önce 5000’li yıllara kadar dayanan bir sahil 

kentidir. Dikili 1860 yılında Bergama’nın bir köyü ve aynı zamanda bir bucağıyken, 1923 yılında 

Belediye olma hakkı kazanmıĢtır. 13 Ekim 1928 tarihinde Dikili, Bergama’dan ayrılarak, Ġzmir’imizin 

bir ilçesi olmuĢtur. Ġlçemiz 4 merkez mahalle olmak üzere toplam 30 mahalleden oluĢmaktadır. Çandarlı 

Mahallemiz 1939 yılında Belediye olma hakkı kazanmıĢ fakat 2014 Yerel Seçimlerinden sonra çıkan 

BütünĢehir Yasası ile birlikte Belediye olma kimliğini kaybetmiĢ ve Dikili ilçemizin bir mahallesi 

konumuna gelmiĢtir. Dikili’nin nüfusu her ne kadar tabelalarda 43.800 olarak yazsa da ikinci konutun 

yoğun olarak yaĢandığı, bulunduğu bir ilçe olması konumuyla ortalama nüfusu, yaz nüfusu 200-220 

binin üzerinde olduğu görülmektedir. Bu, tatil günlerinde, bayramlarda 800-900 binlere kadar 

emniyetten ilçemize giriĢ çıkıĢ yapan araç kayıtlarına göre bu nüfusa ulaĢılmaktadır. Dikili’miz, 541 

kilometrekare yüz ölçümü ile Ġzmir’imizin 11. yüz ölçümü sıralamasında 11. sırada gelen bir ilçemizdir. 

Dikili, bir turizm kenti olmanın yanında tarım ve balıkçılığın da yoğun olarak yaĢandığı bir kenttir. 

Bölgemizde jeotermal ile ilgili ciddi sera tesisleri ve seracılık yatırımları bulunmaktadır. Yine Ģu an 

Kaynarca Bölgemizde bizim de hem ortağı hem de yönetim kurulunda olduğumuz, geçen Toplantımızda 

Bergama Belediye BaĢkanımız da bahsetti; Tarıma Dayalı Ġhtisas Sanayi Bölgesi kuruluyor 3.000 dekar 

üzerine. Bu yatırım da ilçemize geldikten sonra gerek Bergama’ya gerek Dikili’ye istihdam anlamında 

ciddi bir katkısı olacağını düĢünüyoruz. Son yıllarda bölgemizde ciddi anlamda geliĢmeye yönelik… 

geliĢmeler yaĢanıyor. Nedir bunlar; mesela Ġstanbul – Ġzmir Otobanının açılması, Ġstanbul – Ġzmir 

arasındaki mesafenin 3-3 buçuk saatlere inmesi, yine Kuzey Ege Otoyolunun açılması ve 2-2 buçuk saat 

süren Ġzmir – Dikili mesafesinin 50-60 dakikalara inmesi, yine sınırımızda olan Bergama Organize 

Sanayi Bölgesinin son yıllarda ciddi anlamda yatırımcılar çekmesi, oraya yeni yatırımcıların gelmesi, 

Çandarlı Limanımızın yapılıyor olması, Ģu an her ne kadar duraklamıĢ gibi görünse de bölgede bir 

cazibe oluĢturuyor bunu inkâr edemeyiz. Yine Dikili’mize sınır olan Yenikent, AĢağıkırıklar Bölgesinde 

Batı Anadolu Serbest Bölgesinin kuruluyor olması, ilçemize olan nüfus yoğunluğunun her geçen gün 

artmasına, ilçemize olan nüfus göçünün her geçen gün artmasına sebep olmaktadır. Dikili aynı zamanda 

bir turizm kenti ve her mahallesinin birbirinden farklı özellikleri var zenginlikleri var. Mesela tarihi 
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Yağcıbedir halılarının, Yağcıbedir Köylerinde üretilmesi ve hala üretim merkezi olması, yine Kabakum, 

Salihler, Bahçeli Mahallelerimizin biraz önce bahsettiğim 22 kilometrelik kesintisiz kumsala sahip 

olması, Gökçeağıl, Nebiler Mahallelerimizde ÂĢıklar ġelalesi’nin bulunması, Merdivenli Mahallemizde 

bir krater gölü olan Karagöl’ün bulunması yine DeliktaĢ Mahallesi sırtlarında bulunan Kaya Sunağı ve 

Zindancık olarak ismi geçen tarihi kalıntıların olması ve Bademli Mahallesinin plajları, koyları, 

adaları… Ada arası… Son yıllarda ülkede isminden “Türkiye’nin Maldivleri” olarak isminden söz 

ettiriyor olması, ilçemizi her geçen gün daha da tercih edilir bir ilçe konuma getirmiĢtir bundan da 

memnuniyet duyuyoruz. Bu kadar zengin bir coğrafyaya sahip ilçemizi biz de göreve geldiğimiz günden 

itibaren her platformda layıkıyla… Biraz ara verelim arkadaĢlar. Evet, her geçen gün ilçemiz daha da 

tercih edilen bir ilçe konumuna gelmektedir. Esnafımızın lokmasını büyütmeye, yüzünü güldürmeye 

çalıĢıyoruz. Göreve geldiğimiz andan itibaren Ġzmir BüyükĢehir Belediyemiz ile birlikte hızlı bir Ģekilde 

ilçemizin eksiklerini tespit ettik ve hızlı bir Ģekilde çalıĢmaya baĢladık. ġu an ilçemizde temiz su iletim 

hatlarının tamamının değiĢim iĢlemleri baĢlamıĢ ve %80’i bitmiĢ durumda. Kent içi trafiğini rahatlatmak 

için ilçemizin hem kuzey aksında ve hem güney aksında çevre yolları açtık ve bunları sıcak asfalt ile 

kapladık. Dolayısıyla kent içi trafiğini ciddi anlamda da rahatlattık. Yine biraz önce bahsettim kentimiz 

bir turizm kenti olmasının dıĢında aynı zamanda tarımın da yoğun olarak yaĢandığı bir kent. Çiftçimizin 

iĢini kolaylaĢtırmak adına yine BüyükĢehir Belediyemizle birlikte üretim yollarımızı hızla yaptık ve 

yapmaya devam ediyoruz. Kentimizin yeĢil alanlarını arttırma adına hızlı bir Ģekilde yeni parklar 

yapıyoruz. Eski parklarımızın da neredeyse tamamını yıkıp, yeniden yapıyoruz. Dikili’nin yüzünü 

değiĢtirme noktasında yeni ve modern düzenlemeler yapıp, yeĢili daha da arttırılmıĢ yeni sosyal yaĢam 

alanlarını hemĢerilerimizin hızlı bir Ģekilde hizmetine sunuyoruz. Dikili kent merkezindeki sit 

alanlarındaki tarihi dokuyu gün yüzüne çıkarma noktasında çalıĢmalarımız hızla sürüyor. ĠnĢallah 

önümüzdeki günlerde kısa vadede Dikilide bir tarih sokağı yaratmıĢ olacağız.  Yine Ekim Ayı sonunda 

Dikili Kent Merkezimizde eskiden Belediye Hizmet Binası olarak kullandığımız binayı Belediye ĠĢ 

Merkezi olarak Ekim Ayı sonunda yapım ihalesine çıkıyoruz. Kentimizin büyük bir eksiği olan Kültür 

Merkezi Projesinin, proje ihalesini gerçekleĢtirdik. Ġçerisinde kiracı olmasından dolayı 2021 yılının 

ortalarında da yapım ihalesine çıkmıĢ olacağız. Yine kentimizde bir ilk olacak 5900 metre uzunluğunda 

bisiklet yolunun %80’inini tamamladık, BüyükĢehir Belediyemizin ciddi katkılarıyla. ĠnĢallah çok kısa 

sürede yine hep birlikte o bisiklet yolunun açılıĢını gerçekleĢtireceğiz. Ġlçemizde araç kiralama 

dönemine son verdik. ġu an tamamen kendi öz kaynaklarımızla aldığımız araçlarımızla Değerli 

HemĢerilerimize hizmet vermeye devam ediyoruz. Yine Çandarlı Pazar Yerimizin Tamamının Kapatılma 

Projesini gerçekleĢtirdik. Çok kısa sürede yapım ihalesine çıkıyoruz. Değerli Dostlar, güzel ilçemize çok 

güzel hizmetler yaptık ben bunları anlatmaya devam edersem, bu sunuyu bu konuĢmayı faaliyet 

raporuna dönüĢtürmüĢ olurum. O saygısızlığı yapmak istemiyorum. Dolayısıyla ben sözlerime burada 

son verirken, tekrar bu toplantının burada olmasına vesile olan baĢta Sayın Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkan’ım Tunç SOYER olmak üzere tüm arkadaĢlarıma teĢekkürlerimi sunuyorum. Bu yaptığımız 

toplantının güzel Ġzmir’imize hayırlı olmasını diliyorum, hepinize saygılarımı sunuyorum. BaĢkan’ım 

bu güzel toplantının anısına sizlere bir plaket sunmak istiyorum.  

BAġKAN: Evet, bir kısa bir sunumumuz daha var bildiğim kadarıyla. Evet, buyursunlar.  

 

 

(SEVĠNÇ TOPÇUOĞULARI TARAFINDAN DĠKĠLĠ ĠLE ÇANDARLININ DÜNÜ VE BUGÜNÜ 

HAKKINDA SUNUM YAPILDI.) 

 

 

 

BAġKAN: Evet, biz de hem bu güzel sunum için hem de Adil BaĢkanımın yaptığı bilgilendirme için 

hem BaĢkanımıza, hem Dikili Meclis Üyelerimize, Dikili Belediyesinin Tüm ÇalıĢanlarına ve Değerli 

Dikili Halkına teĢekkür ediyoruz. Ev sahiplikleri nedeniyle bir kez daha kendilerine teĢekkür etmek 

istiyoruz. Değerli ArkadaĢlar, 2020 yılı Eylül Ayı Toplantısı II. BirleĢimini açıyorum. Birimlerimizden 

gelen üç önerge var Gündeme alacağımız, önce onları okutacağım buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Sosyal 

Yardımlar ġube Müdürlüğünün çalıĢmalarına esas olmak üzere Belediyemiz teĢkilat Ģemasına 

göre düzenlenmiĢ olan ve Belediye Meclisimizin 12/11/2018 tarihli ve 1323 sayılı Kararı ile kabul 
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edilen ''T.C. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Sosyal Yardım Yönetmeliği'' Sosyal Yardımlar 

ġube Müdürlüğünün ihtiyaçları doğrultusunda değiĢiklikler yapılarak güncellenmiĢ olup, Sayın 

Meclisimizce görüĢülmesini arz ederim. (Sosyal Hiz.Dai.BĢk.E.202608) 

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar Önerge… Hukuk Komisyonuna havale ediyoruz herhalde. Kemal 

Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Efendim? 

Birimlerden geldiği için direkt Gündeme alıyoruz. Hangi Komisyona gideceğini beraber karar verelim. 

Hukuk Komisyonuna göndereceğiz. Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, acil kaydıyla olursa… 

BAġKAN: Tamam.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bugün arada geldiği için…  

BAġKAN: Peki. Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesinin oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Hukuk Komisyonu Üyelerimizden rica ediyoruz aciliyet ile 

görüĢmelerini. Buyurun 2? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Ġzmir'in toplu ulaĢım kalitesini artırmak, 

yaygınlaĢtırmak ve herkes için eriĢilebilir bir hizmet sunmak amacıyla, Ġdaremize ait 2020-2024 

Yılı Stratejik Planı'nda bulunan "UlaĢımda Dezavantajlı Grupları Gözetmek" hedefine uygun 

Ģekilde, 2020 yılı Stratejik Plan projesi olarak yer alan 2 (iki) adet otobüs alımının, engelli 

vatandaĢlara toplu ulaĢımda daha konforlu seyahat imkânı sağlamak için, 2 (iki) adet artırılarak 

toplam 4 (dört) adet olarak gerçekleĢtirilmesine ihtiyaç duyulmaktadır. Söz konusu araçların 

satın alınması hususunun, 237 sayılı TaĢıt Kanunu 10.maddesi 2.fıkrası kapsamında 

değerlendirilerek, ESHOT Genel Müdürlüğü'nün 2020 Mali Yılı Bütçesi "T" cetveline eklenmesi 

ve bedelinin Araç Bakım Onarım Dairesi BaĢkanlığı bütçesinden ödenmek suretiyle alım 

yapılmasının BüyükĢehir Belediye Meclisi'nde görüĢülerek karara bağlanmasını arz ederim. 

(ESHOT-Araç Bak.On.Dai.BĢk.E.8001/ E.125904) 

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan Bütçe Komisyonuna yine acil kaydıyla. 

BAġKAN: Evet, Kemal Bey? Salahattin Bey?  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan’ım, Engelsiz Ġzmir’e de havale edebiliriz.  

BAġKAN: Efendim? 

HAKAN YILDIZ: Engelsiz Ġzmir Komisyonuna da havale edersek… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur.  

HAKAN YILDIZ: Aracın özelliği kapsamında… 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur.  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Önergenin Plan ve Bütçe – Engelsiz Ġzmir Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Bu 

noktada bazı duygu ve düĢüncelerimi sizlerle paylaĢmak istiyorum çok kısaca müsaade ederseniz. 

Kıymetli Meclis Üyelerimiz Öncü Kent Ġzmir olarak ülkemize bir konuda daha öncülük etmenin 

gururunu yaĢıyoruz. Biliyorsunuz toplu ulaĢımın her alanında standartları yükseltmek, 

yurttaĢlarımıza çok daha nitelikli hizmet vermek için pek çok yatırımı hayata geçiriyoruz. Bir 

yandan raylı sistem projelerimiz yürürken, diğer yandan toplu ulaĢımda en yoğun Ģekilde kullanılan 

otobüslerimizin sayısını arttırıyoruz. ESHOT’a 67, ĠZULAġ’a 16 olmak üzere geçen sekiz ayda 

toplam 83 otobüs almıĢtık. Kısa süre önce son derece uygun koĢullarla 304 otobüs alımı daha 

yaptık. Burada sözleĢmeden doğan %20 iĢ artıĢı hakkımızı da kullandık ve aynı avantajlı koĢullarla 

sipariĢimize +60 otobüs daha ekledik. Böylece Aralık 2019 - Haziran 2021 tarihleri arasında 1,5 

yıllık sürede toplam 447 otobüsümüzü hemĢerilerimizin hizmetine sunmuĢ olacağız. Gururluyum 

ve mutluyum. Çünkü ilk dönemimde Ģehrimize 500 yeni otobüs kazandırma sözü vermiĢtim ve 2 

buçuk yıl gibi bir sürede üstelik de Pandemi nedeniyle ekonomik koĢulların ağırlaĢtığı bir 

dönemden geçmemize rağmen tamamına yakını almıĢ olacağız. Bunu hızlandırmamızın en temel 

nedeni; toplu ulaĢımda çok daha konforlu bir hizmet sunmak ve bulaĢ riskini minimize etmektir. 

Değerli ArkadaĢlarım, buraya kadar ifade ettiklerim gururumun ve mutluluğumun ilk kısmıydı. Bir 

de ikinci kısmı var. Toplu ulaĢımı olanaklarını ve konforunu arttırma hedefinde var gücümüzle 

çalıĢırken, bir yanda da yaya, bisikletli ve engelli ulaĢımının olanaklarını arttırmaya gayret 

ediyoruz. YayalaĢtırma, Bisiklet Yollarını ve BĠSĠM çalıĢmalarını hepiniz biliyorsunuz. Bu 
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doğrultuda engelli hemĢerilerimizin de toplu ulaĢımda ciddi yoksunluklar içinde olduğunu gördük. 

Bunca araç alırken, engelli vatandaĢlarımızı düĢünmememiz söz konusu olamazdı. Gururla ve 

mutlulukla ifade ediyorum ki bir BüyükĢehir Belediyesi olarak Türkiye’de ilk kez yalnızca 

engellilere hizmet verecek 4 adet Özel Yapım Otobüsü de Ġzmir’imize kazandırıyoruz. Bu araçlarda 

diğer 364 otobüsümüzle birlikte kentimize teslim edilecek. Az önce aldığımız yeni otobüs sayısının 

447 olduğunu söylemiĢtim. Bu özel yapım 4 aracı da dâhil ettiğimizde rakam 451 oluyor. Her biri 

7’Ģer tekerlekli sandalyeli yolcu kapasitesine sahip bu otobüslerimiz sayesinde engelli 

hemĢerilerimizin toplu ulaĢımdan yararlanma olanağı çok çok artmıĢ olacak. Bunların servis 

güzergâhlarını ve çalıĢma saatlerini Engelli Derneklerimizle, Engelsiz Ġzmir Komisyonumuzla 

birlikte planlayacağız. Bu araçları kullanacak Ģoförlerimiz sabit olacak ve engelli vatandaĢlarımızla 

aralarında birebir iletiĢim kurulacak. Engelli hemĢerilerimiz de yollarda kalmayacak, beklemeyecek 

kolaylıkla kent içi eriĢimini yapacak ve eminim çok daha fazla sosyalleĢecek. Onların yüzlerini 

güldürmek, yaĢamlarına konfor katabilmek inanın dünyalar kadar değerli. Ġhtiyaç doğrultusunda 

devamı da gelecek. ġimdiden Ġzmir’imize, engelli yurttaĢlarımıza hayırlı uğurlu olsun demek 

istiyorum. Evet, 3. Önergemizi de okutayım.   

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Avrupa Komisyonu, 2010 yılından beri her yıl 

Avrupa YeĢil BaĢkent yarıĢmasını düzenlemektedir. Komisyon, Avrupa YeĢil BaĢkent Ödülü 

ile: a) Yüksek çevre standartlarına ulaĢma konusunda tutarlı sicile sahip Ģehirleri 

ödüllendirmeyi, b) ġehirlerin çevresel iyileĢtirme ve sürdürülebilir kalkınma için daha iddialı 

hedefler belirlemelerini, c) Ġyi uygulamaları öne çıkarıp, deneyim paylaĢımını güçlendirerek 

diğer Ģehirlere ilham verecek bir rol modeli oluĢturmayı hedeflemektedir. Avrupa YeĢil 

BaĢkent Ödülünü kazanan veya finalist olan Ģehirler, aralarında oluĢturdukları bir ağ 

üzerinden deneyimlerini paylaĢmaya devam ederler. Kazanan Ģehirler bir yıl boyunca Avrupa 

YeĢil BaĢkent markasını taĢımaya hak kazanarak bu sayede turizmde dikkate değer bir 

hareketliliği, uluslararası medya temsillerinde artıĢı ve yeĢil altyapıya yönelik yatırım 

imkânlarının oluĢmasını sağlayabilirler. 2023 Avrupa YeĢil BaĢkent Ödülü için baĢvuruların 

açıldığı tarih olan 28 Mayıs 2020 itibariyle Turizm ve DıĢ ĠliĢkiler Daire BaĢkanlığı ile Ġklim 

DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Daire BaĢkanlığı baĢvuru sürecinin sekretaryasını 

üstlenmiĢtir. Son baĢvuru süresi 28 Ekim 2020 olarak açıklanan tarihe kadar çalıĢmanın 

tamamlanarak baĢvurunun yapılması planlanmaktadır. 2023 Avrupa YeĢil BaĢkent Ödülü 

yarıĢmasına baĢvurumuzun Meclisimizce onaylanması hususunu arz ederim. (Ġklim Değ. ve 

Çev.Kor.Kon.Dai.BĢk.E.203584)  

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, yine acil kaydıyla Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler 

Komisyonu ile Çevre ve Sağlık Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Çevre Komisyonu, Çevre ve Sağlık.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Değerli ArkadaĢlar, Önergenin Avrupa 

Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi baĢlığına geçiyorum, 

buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla oylansın efendim.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Değerli ArkadaĢlar, Gündemler önceden 

dağıtılmıĢ olduğu için madde baĢlıkları okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġlk 5 maddenin doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Değerli ArkadaĢlar, 1, 2, 3, 4 ve 5 no’lu 

Önergelerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 6? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 6 maddede Yozgat Uzunyayla Belediye BaĢkanlığına 

Ģeklinde sehven yazılmıĢ bir ifade var. Burası “Yozgat Uzunlu” olacak. Bu değiĢiklikle doğrudan 

oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Önergenin “Yozgat Uzunlu Belediye 

BaĢkanlığı” olarak düzeltilerek kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 7 ve 8. maddeler Engelsiz Ġzmir Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 7 ve 8 no’lu Önergelerin Engelsiz Ġzmir 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Çevre Sağlık ve acil kaydı var.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? 9 no’lu Önergenin acil kaydıyla Hukuk – 

Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk ve acil kaydı. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  10 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Hukuk ve Eğitim Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  11 no’lu Önergenin acil kaydıyla Hukuk – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum;  kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?   12 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum;  kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 13 ve 14 Bütçe Komisyonu.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey?  13 ve 14 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum Değerli ArkadaĢlar.  

 

III. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

BAġKAN: Gündem DıĢı KonuĢmalarda bugün hem Grup BaĢkanlarımıza, hem de Dikili Meclis 

Üyelerimize söz vermek istiyorum. Mustafa Bey buyurun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

Meclisimizin baĢlatmıĢ olduğu bu gelenek Dikili ile devam ediyor bu akĢam. Burada bizi ağırlayan 

Dikili Belediye BaĢkanına ve tüm Dikililere öncelikle Cumhuriyet Halk Partisi Grubu adına 

teĢekkür ediyorum. Tabii ki Ġzmir çok önemli bir Ģehir. Ġzmir’i, Ġzmir yapan 30 ilçenin farklı 

özellikleri ve farklı değerleri var. Zaten Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız olarak sizin 

Ġzmir’in geleceği ile ilgili olarak Ġzmir’i bir “Dünya Kenti” yapma vizyonu ve projeksiyonu aslında 

bu 30 ilçenin bütünüyle bu vizyon ve projeksiyon doğrultusunda el ele gönül birliği vererek, bütün 

değerlerini ortaya koyarak ve bunu geleceğe taĢıyarak ancak mümkün olacaktır. ĠĢte Dikili de bu 

ilçelerden bir tanesi. Her bir ilçeyle önümüzdeki günlerde umarım Meclislerimizi o ilçelerde 

yapmaya devam ederek o ilçenin tanıtımını, o ilçenin değerlerini Ġzmir’in ve Ġzmirlinin gündemine 

taĢırız. Ve o yürüyeceğimiz büyük Ġzmir hayali, Ġzmir’i bir dünya kenti hayali yapma konusunda o 

bütün değerleri, o kentlerin, o Ģehirlerin bütün değerlerini bu sürece katarız. Dikili biraz önce de 

tanıtıldığı gibi hem tarihi bir kent, tarihsel bir kökenleri olan ve Bergama gibi bu civardaki diğer 

kentler gibi önemli bir tarihsel mirastan esinlenerek günümüze geliyor ama aynı zamanda hakikaten 

doğal güzellikleriyle tarımıyla, turizmiyle Ġzmir’in kalkınmasına ve Ġzmir’in geliĢmesine, Ġzmir’in 

bir dünya kenti olmasına ciddi anlamda bir katkı sunuyor. Tabii burada, Belediyemizin, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi olarak Dikili Belediyesi ile iĢ birliği, eĢ güdüm ve dayanıĢma halinde bu 

yolda yürümesi, birliktelik aslında gücümüze güç katıyor. Ġzmir’in de önemli bir Ģansı oluyor, 

Dikililerin de önemli bir Ģansı oluyor. Bu birlikteliği devam ettirmek aslında hepimizin geleceği, o 

hayal ettiği Dünya Kenti Ġzmir’e ulaĢmak açısından da çok kıymetli BaĢkan’ım. Tabii Dikili’yi 



 9 

konuĢurken haksızlık etmemek adına bir son noktayı Dikili’yi selamlayarak geçeceğim. Bugün 16 

Eylül. 12 Eylül, 4 gün önce, bu ülkede 40 yıl önce, bir 12 Eylül faĢist darbesi yaĢandı. Ama o 

darbenin akabinde, o darbenin akabinde Dikili’nin Ġzmir’e ve Türkiye’ye yaptığı önemli bir katkıyı 

eğer burada dile getirmemiĢ olsaydım eksik kalacaktı. ĠĢte onun için Dikili’nin o tarihlerde, o 

karanlık günlerde, o baskı ve zulmün, iĢkencenin, insanlar üzerindeki korkunun alabildiğine 

hoyratça gezdirildiği bir dönemde, Dikili’de Dikili Belediyesi’nin önderliğinde Türkiye’nin 

aydınları, Türkiye’nin demokrat insanları, Türkiye’nin geleceğine inanmıĢ darbeye karĢı direnmeyi 

de bilen insanlar sanatla, sinemayla, tiyatroyla ne varsa elinde darbeye karĢı direniĢ günlerini 

buralarda örgütlediler. Kahvelerde paneller yapıldı. Bunları birçoğunuz hatırlıyordur ama Dikili’nin 

önemini gerçekten göstermek açısından ben vurgu yapmak istedim. Her kahvede değerli paneller 

yapıldı, gösteriler yapıldı, Ģiirler okundu, tiyatrolar yapıldı ve o karanlık günlerde faĢizme karĢı 

Dikili’de direnildi, Ġzmir’den de Türkiye’deki direniĢe bir selam çakılmıĢ oldu. Dikilileri de bu 

açından da bir kez daha kutlamıĢ oluyorum. Hepinize iyi akĢamlar diliyorum, teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Evet, Özgür Bey buyursunlar. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Üyelerimiz, Değerli Belediye 

BaĢkanlarımız, Basınımızın Kıymetli Temsilcileri, Çok Kıymetli Misafirlerimiz hepinizi saygı ve 

hürmetle selamlıyorum. Dün Bergama’da, bugün Dikili’de yarın bambaĢka bir ilçemizde olacağız. 

Ama Bergama’daki Meclis Toplantımızda da dile getirdiğimiz gibi gerçekten muazzam topraklarda 

yaĢıyoruz, muazzam toprakların üzerinde hayatımızı idame ettiriyoruz. Bugün Ģehrimizin yine 

önemli tarihi mekânlarından, tarihi alanlarından birindeyiz. Yapım tarihi dahi bilinmeyen ve uzunca 

yıllar korunabilen bir kaledeyiz. Ve gerçekten Ģehrimizin hem doğal, hem tarihi anlamda en güzel 

ilçelerinde birinde bulunmanın mutluluğunu yaĢıyoruz. Bu vesileyle bugün bu Toplantının 

yapılmasında öncülük eden sizler, Değerli Dikili Belediye BaĢkanımız baĢta olmak üzere ve tüm 

çalıĢanlarımıza teĢekkür ediyorum Grubum adına. Tabii bu toplantıların, bu gibi toplantıların, bizim 

klasik Meclis Salonlarında yaptığımız toplantıların dıĢında ilçelerimizde yapmıĢ olduğumuz 

toplantıların bence iki anlamı var. Bir; sembolik anlamda bir anlamı var ki, bu Ģu anda içinde 

bulunduğumuz alan ve benzeri alanların tanıtılması anlamında çok değerli toplantılar. Ġkincisi; 

bizler yerel yöneticileriz. En baĢında siz Sayın Belediye BaĢkanımız olmak üzere, BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı ve Ġlçe Belediye BaĢkanlarımız ve Meclis Üyeleri olarak. Bulunduğumuz 

ilçelerde, gittiğimiz ilçelerde birtakım meseleler, birtakım sorunlar, birtakım hadiselerin varlığından 

haberdar oluyoruz. Mesela Bergama’ya geldiğimizde, Bergama’da toplantımızı icra ettiğimizde 

Bergama Meclis Üyelerimizin iktidarı ve muhalefetiyle fark etmeksizin ortak bir konsensüs ortaya 

koyarak, Bergama’nın sorunlarının ortadan kaldırılması noktasında Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi’nin bir adım atması hususunda, bir iĢ birliği içerisinde olduklarını gördük ve biz bu 

vesileyle hazırlanan dosyayı sizlere verdik ve inanıyoruz ki en kısa süre içerisinde bunun, bu 

sorunların Ġzmir BüyükĢehir Belediyesiyle Bergama Belediyesi’nin iĢ birliğiyle ortadan 

kaldırılacağını düĢünüyoruz. Aynı Ģekilde bugün Dikili’de yarın baĢka bir ilçemizde ki, belki Ģu 

anda aramızdadır, “Aramızdadırlar” diye düĢünüyorum, arkada belki bizleri izliyorlardır. Biz Grup 

Sözcümüzle birlikte, birkaç Meclis Üyemizle birlikte biraz erkence bir saatte geldik ve sahile inmek 

için sokak aralarından giderken, iki ablamızı, iki teyzemizi evlerinin önünde otururken gördük, Kale 

Sokağında ve kendileriyle sohbet ederken “Bir isteğiniz var mı?” diye kendilerine sorduk ve bize 

Ģöyle bir cevap verdiler; biz bu sokağın… Gerçekten de çok güzel ve çok Ģık bir sokaktı. “Biz bu 

sokağın Sevgi Yolu Ģeklinde trafiğe kapatılarak bir düzenleme yapılmasını istiyoruz.” dediler. 

“Üzerimizde kalan bir selam, üzerimizde kalan bir borç” diye düĢünüyoruz. Tabii teknik olarak 

mümkün müdür? Hukuki olarak mümkün müdür? Mutlaka Belediye BaĢkanımız bu hususu 

biliyordur ama… 

BAġKAN: Son sözü ona veririz… 

ÖZGÜR HIZAL: Bence, bence “Bugün bizim açımızdan, benim açımdan en değerli anlardan 

biriydi bu.” diye düĢünüyorum ve bunu da buradan dile getirmek istiyorum. Tekrardan bu güzel 

ortamı bizlere hazırlayan tüm çalıĢanlarımıza, tüm ekibimize ve sizlere teĢekkürlerimi sunuyorum. 

Son olarak araç hibeleriyle ilgili kısa bir teĢekkür etmek istiyorum. Çünkü 13 Ġlçe Belediyesine araç 

hibesi yapıldı. Baktığımızda bu Ġlçe Belediyelerin içerisinde bir Belediye farklılık gösteriyor, 

Kütahya/Simav Belediyesi AK Parti Belediyesi. Bu sayıların biraz daha arttırılarak devam edilmesi 

temennisini buradan bildirmek istiyorum, eĢitlik anlamında. Bu vesileyle tüm Meclis Heyetini saygı 
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ve hürmetle selamlıyorum.  

BAġKAN: Özgür Bey biz de hem size, Ģahsınızda tüm Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis Grubuna 

teĢekkür ediyoruz. Evet, Salahattin Bey buyursunlar. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan’ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın 

Temsilcileri, Çandarlılı HemĢehrilerimiz, Ġzmirliler hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Böyle 

bir Dikili/Çandarlı akĢamında, böyle tarihi bir mekânda, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis 

Toplantımızı icra etmekteyiz. Çok anlamlı ve önemli. Tabii ki de Ġzmir’imiz de tarihi yerlerimiz 

çok. Hem ilçelerimizin tanıtımı bakımından, hem tarihi yerlerin tanıtımı bakımından bu 

toplantılarımızın ilçelerimizde yapılması oldukça önemli. Onun için inĢallah baĢka ilçelerimizde de 

bu toplantılarımızı sürdürürüz. Tabii ki Ġzmir turizm kenti, tarım kenti. Yine Dikilimiz de turizm 

kenti, tarım kenti… Bu bölge daha tarım, orman, hayvancılık ağırlıklı bir bölge, önemli bir bölge. 

Bu bakımdan ben… ĠnĢallah bizler BüyükĢehir Belediyesi olarak da buralara, yani gerekli katkıları 

sunarız, gerekli destekleri oluruz. Bu bakımdan ben Dikili Belediye BaĢkanımıza ev sahipliği için 

teĢekkür ediyorum. Yine yakın zamanda Bergama’mızda bir toplantı gerçekleĢtirmiĢtik. Bergama 

Belediye BaĢkanımız da bizi ağırladı. Ona da yine teĢekkür ediyorum, saygılar sunuyorum efendim. 

Hayırlı akĢamlar.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz Salahattin Bey. Biz de sizin Ģahsınızda tüm Milliyetçi Hareket Partisi 

Meclis Grubu Üyelerine çok teĢekkür ediyoruz, sağ olun. Kemal Bey buyursunlar. 

KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BüyükĢehir Belediye BaĢkanım, Sayın Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, 

Belediyemizin Değerli Birim Amirleri, Değerli Dikilili KardeĢlerim, Basınımızın Saygın 

Temsilcileri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Bugün yine Ġzmir’imizin önemli bir ilçesinde 

toplanmıĢ bulunuyoruz. Bu toplantıda Dikili Belediye BaĢkanımız çalıĢmaları hakkında bilgi sundu. 

Güzel müjdeler verdi, çok mutlu olduk. Yine BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız Ġzmir UlaĢım 

Filosuna güç katacak yeni otobüsler hakkında bilgi verdi, çok mutlu oldum. Ben bu bütün 

konuĢmalar çerçevesinde Ġzmir’imize, Dikilimize kentimizin her noktasına alınacak bu yapıcı, yol 

gösterici kararlardan dolayı çok mutluyum. Grubum adına teĢekkür ediyor, en içten saygı ve 

sevgilerimi sunuyorum.  

BAġKAN: Kemal Bey biz de teĢekkür ediyoruz. Size ve Ġyi Parti Meclis Grubu ArkadaĢlarıma çok 

teĢekkür ediyorum. Dikili Meclis Üyesi ArkadaĢlarıma söz vereceğim. Sayın Ayhan KAYA bizimle 

beraber mi acaba? Burada mı? Ayhan Bey? 

AYHAN KAYA: Efendim BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Ayhan Bey? Evet buyursunlar. Mikrofon ulaĢtı mı acaba? Evet. 

AYHAN KAYA: Sayın BaĢkan’ım, Sayın Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, hepiniz hoĢ geldiniz. 

Bize bu olanağı sağladığınız için hepinize çok çok teĢekkür ediyorum, iyi akĢamlar. 

BAġKAN: Biz de çok teĢekkür ediyoruz ev sahipliğiniz için. Sayın Semih YALIN? Burada, evet. 

Buyurun Semih Bey. 

SEMĠH YALIN: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri, Değerli Hazırun herkese sevgi ve 

saygılarımı sunuyorum. Öncelikle bu akĢam çok mutluyum. Mutlu olmamın sebebi de Ģu; 2014 

yılından beri Çandarlı hakikaten unutulmuĢtu. 28 yıldır Çandarlı’da yaĢayan birisi olarak bunun 

hüznünü yaĢıyorduk. ArkadaĢımız ifade etmede eksiklik gösterdi, ben onu tamamlayayım. Çandarlı 

Kaleiçi Kültür ve Sanat Festivali olarak 17 kez düzenlenen bir Festivalimiz vardı, Çandarlı’nın 

tanıtımı için, tabii artık Dikili’nin tanıtımı için, artık Ġzmir’in tanıtımı için. Aslında böyle bir 

festival, Kültür ve Sanat Festivali uluslararası boyuttaydı. Çok faydalı oluyordu. 2014 yılından 

sonra BütünĢehir Yasası gereği Dikili’ye bağlandıktan sonra, Çandarlı Mahalle olduktan sonra 

maalesef bu festival askıya alındı.  

BAġKAN: Adı neydi festivalin bir daha söyler misiniz?  

SEMĠH YALIN: Çandarlı Kaleiçi Kültür ve Sanat Festivali. 

BAġKAN: Evet. 

SEMĠH YALIN: 18’incisini inĢallah Pandemiyi atlatabilirsek önümüzdeki yıl bunun… Burada 

yaĢayan vatandaĢların da isteği olarak önce bunu dile getirmek istiyorum.  

BAġKAN: Adil Bey, kaydedin. Evet. 

SEMĠH YALIN: TeĢekkür ederim, çok sağ olun.  

BAġKAN: Evet, biz teĢekkür ederiz.  

SEMĠH YALIN: Ġkinci konu da, ilk defa bu yaz bir sıkıntı geçirdik, yani sıkıntı da Ģu; içme suyu 
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sıkıntısı. Biliyorsunuz Çandarlı’ya içme suyu sağlayan kuyularda çökme olunca, bunlarla ilgili 

çözüm üretildi, iĢte acilen yeni kuyular çakılarak, su temini yoluna gidildi. Ancak bunu daha önce 

de birkaç kere dile getirmiĢtim, tekrar Çandarlı’da yaĢayan kiĢilerin de huzurunda bunu siz tekrar 

hatırlatmak istiyorum, muhakkak hatırlıyorsunuzdur, Ġçme Suyu Göletinin Çandarlı’ya 

kazandırılarak bir an önce arıtma tesisinin yapılarak Ģebekeye bağlanması hususunda özel bir 

talebimiz var. Çünkü artık önümüzdeki yıllarda bu kuyular da yetmeyecek. Ayrıca çok büyük bir 

site potansiyeli var. Site’de yaĢayan misafirlerimiz var. Onların da aĢırı derecede su ihtiyacı oluyor. 

Bu Gölet’imiz Ģu anda içi dolu fakat değerlendiremiyoruz.  Bunun da bir an önce çözülmesi için 

yardımlarınızı bekliyoruz. Son olarak bir de otopark sorunumuz var, yani bunu da dile getirmek 

istedim. “Katlı otopark olayı uygun bir yerde çözülebilir.” diye düĢünüyorum. Çok sayıda 

misafirimiz artık geliyor hakikaten. Bir de Kuzey Marmara Otoyolu’nun Çandarlı ayağına kadar 

bağlanmasıyla daha da artacaktır nüfusumuz. Bu yönde de tedbir alınması ve önümüzdeki yıllardaki 

planlamada otopark, Katlı Otopark Projeleri yönünden de Çandarlı’da bir proje yapılmasını arz 

ediyorum. Tekrar bu güzel mekânda böyle bir Meclis Toplantısını gerçekleĢtirmemize olanak 

sağladığınız için Ģahsınıza ve tüm ekibinize teĢekkür ediyorum, saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Sağ olun, Semih Bey biz de çok teĢekkür ediyoruz. Festival konusunda Adil BaĢkana 

söz vereceğim tabii. Otoparkla ilgili çalıĢmalarımız sürüyor, projesi hazırlanıyor ama ĠZSU Genel 

Müdürümüze buradan teĢekkür ediyorum. Arıtma Tesisi ve Ġletim Hattıyla ilgili ihaleye çıkıldı. 

Önümüzdeki yaza su sorunu yaĢatmayacağız inĢallah. Evet, Sayın Hüsniye YILDIRIM burada mı? 

Bizimleydi gördüm. Evet, Hüsniye Hanım buyursunlar.  

HÜSNĠYE YILDIRIM: Saygıdeğer BaĢkan’ım, Değerli Belediye BaĢkanlarımız, Sevgili 

Bürokratlarımız, Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Bütün Misafirlerimiz hepiniz hoĢ geldiniz. Sizleri 

burada ağırlamaktan hepimiz onur duyuyoruz. Sevgili BaĢkan’ım, Değerli BaĢkan’ım, Dikili’nin 

yıllardır kanayan yarası vardı, kentimizin. Öncelikle altyapımız yenilendi ve yollarımız Ģu an 

yapılıyor. Herkesin içinde Dikili halkı adına sizlere çok çok teĢekkür ederiz. Minnettarız Sayın 

BaĢkan’ım. Değerli Bürokratlar sizlere de çok teĢekkür ederiz. Hepinizin emeğine, yüreğine sağlık. 

Hepiniz hoĢ geldiniz.  Sizleri burada ağırlamaktan onur duyuyoruz. 

BAġKAN: Evet, biz de teĢekkür ediyoruz, Hüsniye Hanım sağ olun. Evet son söz Dikili Belediye 

BaĢkanımızın. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan’ım ben bir Ģey söylemek istiyorum, BaĢkanımızdan önce izin 

verirseniz.  

BAġKAN: Sadece Grup BaĢkanlarına verdim… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Öyle mi? Tamam öyle olsun, peki. 

BAġKAN: Evet, buyurun Adil BaĢkan’ım. 

ADĠL KIRGÖZ: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. 

Tekrar bu Meclisin burada olmasına olanak sağlayan herkese gerçekten çok teĢekkür ediyorum. 

Bugün çok mutlu olduk, çok gururlandık. Festival konusunda geçen yıl göreve geldik, daha, hani ne 

derler yeni yetmeydik. Her türlü ekonomik imkânsızlıklara rağmen gerçekten Dikili’de çok 

görkemli, çok güzel bir festival gerçekleĢtirdik. Tabii dediğim gibi Nisan baĢında göreve geldik. 

Ağustos ayında festival programladık. Ekonomik sıkıntılardan dolayı onu sadece Dikili’de 

gerçekleĢtirdik ama birkaç ayağını da Çandarlı’da gerçekleĢtirdik. Bu yıla ciddi anlamda hem 

Dikili’de, hem Çandarlı’da bir festival hazırlığımız vardı. ġöyle yapacaktık; 15 gün bir Kitap Fuarı 

planladık, ön görüĢmelerini yaptık. Kitap Fuarının bitiminde de 3 gün Dikili’de 2 günde 

Çandarlı’da toplam 5 gün olmak kaydıyla toplam 19 gün Dikili ve Çandarlı’da ciddi bir Festival 

Programı hazırlamıĢtık ama bu Pandemi bütün programlarımızı hepimizin altüst etti, dolayısıyla 

yapamadık. Ama inĢallah Ģu salgın olayını atlattıktan sonra önümüzdeki yıllarda hem Dikili’nin, 

Ġzmir’in, tüm bölgenin tanıtımı noktasında hatta ünü ülkemizi de aĢacak Ģekilde çok güzel 

festivaller yapacağız. Bundan hiç kimsenin kuĢkusu olmasın. Suyla ilgili, Değerli ArkadaĢlar son 

belki 50 yılın bilemiyorum en kurak yılını yaĢıyor ülkemiz. Dolayısıyla bundan Dikili’de 

etkileniyor, Çandarlı’da etkileniyor. Çandarlı’mızda suların düĢmesinden dolayı, yer altı sularının 

pompalarımız askıda kaldı. Bunlara kademe ilave edilmesi 1 hafta-10 gün gibi bir süre aldı ve 

hemen BüyükĢehir Belediyemiz çok hızlı hareket ederek iki tane de kuyu çaktı Çandarlı’ya. Burada 

10-15 gün bir su sıkıntısı oldu. Bu sıkıntı daha önceki yıllarda da oluyordu. ġu an hiçbir sıkıntı 

olduğunu düĢünmüyorum demiyorum, biliyorum çünkü muhtarımızla da görüĢüyorum sık sık, 



 12 

Çandarlı’da Ģu an büyük oranda su sıkıntısı yok. AkĢamları birkaç saat depo seviyelerinin 

yükselmesi noktasında sular kesiliyor, o kadar. Dikili ile ilgili yine 20-25 yıl önce Madra Barajı 

kuruldu. Dikili tarihinde ilk defa o baraj Ağustos ayı ortalarında kurudu, dolayısıyla sistem kapandı. 

Bizim Dikili’deki sondajlarımızın, Dikili’ye su veren sondajlarımızın yanındaki tarımsal 

sulamaların sondajları çalıĢtırmasından dolayı yer altı suları çekildi. Orada da 2-3 tane sondajımızın 

kademesi yetmedi, 3-4 gün gibi kısa bir sürede oraya da kademe eklemeleri yapıldı. O problem de 

giderildi. ġu an Dikili’de de bir su sıkıntısı yok. Bunu da böyle ifade etmek isterim. BaĢkan’ım 

önümüzdeki yıllarda yine BüyükĢehir Belediyemizle de koordine olarak Dikili’de gümbür gümbür 

festivaller yapacağız. Dikili’yi tanıtacağız, bundan hiç kimsenin Ģüphesi olmasın. Hepinize 

saygılarımı, sevgilerimi sunuyorum, teĢekkür ederim.  

BAġKAN: BaĢkan’ım, Özgür Bey’in ifade ettiği bir soru vardı, Ģu Sevgi Yolu meselesi. 

ADĠL KIRGÖZ: Evet, Ģimdi biraz önce konuĢmamda ifade ettiğim gibi, biz Dikili’nin derken buna 

Çandarlı’yı da katıyoruz. Tarihi dokusunun gün yüzüne çıkarılması için gerekli çalıĢmaları baĢlattık, 

görevlendirmeleri yaptık. Dikili merkezde, planladığımız yerde zeminle ilgili izinleri aldık. 

Pandemi olayı girdikten sonra malum hepinizin bildiği gibi kurullar toplanamıyor. Kurullar 

toplanamadığı için de o sokakların cephe kaplamalarının, cephe iyileĢtirmelerinin, sokak 

sağlıklaĢtırmasının görüĢmelerini yapamıyoruz. Biliyorsunuz oraya çakılacak bir çivi, sökülecek bir 

çivi hepsi izinle. Bunu da bekliyoruz, normal sürece geçtikten sonra Çandarlı’yla da ilgili, Dikili’yle 

de ilgili kapsamlı çalıĢmamız var. ĠnĢallah bu iki bölgede de sitin izin verdiği kadarıyla tarihi 

sokakları da hayata geçireceğiz Sayın BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Peki, çok teĢekkür ediyoruz.  

 

IV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Toplantıya Katılamayan Üyelerimizin mazeretlerinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 

 

V. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Üçüncü BirleĢimimiz 18 Eylül Cuma Günü Saat: 18.00’de, yine Kültürpark 1 No’lu 

Hol’de yapacağız. Son olarak Ģunu söylemek isterim; Değerli ArkadaĢlar, tahmin ediyorum 

Çandarlı’da, Dikili’de ilk kez bir BüyükĢehir Meclisi toplanıyor, tarihinde bildiğim kadarıyla böyle 

bir Ģey olmamıĢ. Bu da bize nasip oldu Değerli ArkadaĢlarım. Bu gururu hepinizle paylaĢarak, 

hepinize ayrı ayrı çok teĢekkür ediyorum. Tüm Dikili’ye sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 

 

 

 

 

 

 

 
  Mustafa Tunç SOYER  

                                                                                                          Meclis BaĢkanı 
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